
Zápis z jednáni Šrolsté rady zíízené při Základní škole a Mateřské
štole Škrdlovice, příspěvkové organizaci

konané dne 10.í1,2022

Přítomni: Wagnerová Markéta, Paseka Mare§ Paseková Eva

Nepřítomni: --
Hosté: Mgr. Věra Kovriřol{., ředitelka

Program:

1) Zahájení - uvítání

2) Návrh rozpočtu na nový kalendářní rok

3) Diskuze, da|ší informace

l) Zahájení - uvítání

Předsedkyně školské rady uvítala členy Školské rady a seznriLrnila je s progfamem.

2) Návrh rozpočtu na nový kalendářni rok

Ředitelka školy seznámila účastníky s rozpočtem na noqí kalendářní rok. Rozpočetje
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navrhován ve vý-ši 1.'i.l.?í!.:.........Kč. Návrh rozpočtu tr oň pňlohu ltohotozápisu.

Usnesení: Návrh rozpočtu byl jednomyslně schválen.

3) Diskuze, dalši informace

Paní ředitelka informovala členy ŠR, že v pátek 18.11. vyhlašuje ředitelské volno. Rovněž
bude uzavřena mateřská školka a školní jidelna z provozních důvodů. Důvodem je čerpání

dovolené u zaměstnanců a úspory energií.

Paní ředitelka informovala členy ŠR, že na obec byla z,aslána žádost o změnu v projektu na

rekonstrukci školy. Jedná se o změnu šatny pro děti na šatnu pro zaměstnance a zakresleni
sprchy pro zaměstnance, kteráje nezbytná.



Zapsala,. Mgr. Věra Kovářová
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